
  

 

  

 

 

 

 
gehouden op vrijdag 24 mei 2013 in Congrescentrum Het Forum, Roermond 

 
 
Agendapunt 1: Opening door de voorzitter 
De heer Theo Wilken, voorzitter van Sportvisserij Limburg (SL), opent de 15e Algemene Vergadering 
om 19.30 uur en heet alle aanwezigen welkom. De voorzitter richt een bijzonder woord van welkom 
tot de heren Jörissen, Haas, Smeets en Killaars, ereleden van SL. Daarnaast wordt de heer Koppers 
welkom geheten die namens het bestuur van Sportvisserij Nederland (SNL) aanwezig is evenals Joop 
Bongers, directeur van SNL.  
Tot slot wordt een woord van welkom aan de bureaumedewerkers en de leden van de projectgroepen  
van Sportvisserij Limburg gericht. 
 
Voorzitter Wilken licht toe dat de stukken voor deze vergadering ruim 4 weken geleden aan de secre-
tariaten van alle aangesloten verenigingen zijn verstuurd. 
 
Verzocht wordt of sprekers zoveel mogelijk gebruik willen maken van de zaalmicrofoon. 
 
Alvorens met de agendapunten aan te vangen, geeft voorzitter Theo Wilken aan dat enkele besturen 
van aangesloten verenigingen het niet eens zijn met een aantal door het bestuur van SL genomen 
beslissingen. Vervolgens zijn er door betreffende verenigingen verhalen in de raderen van onze orga-
nisatie gebracht welke pertinent niet op waarheid berusten. Zo is er gesuggereerd dat Gerard Heij-
thuisen, penningmeester van SL, eigenaar of mede-eigenaar zou zijn van Accon. Het tegendeel is 
waar. Accon AVM is een middelgrote advies en- accountantsorganisatie voor ondernemers in het MKB. 
Landelijk heeft deze organisatie zo’n 50 kantoren. Accon AVM stelt sedert jaren in opdracht van het 
bestuur van SL de jaarrekening op. Daarnaast verzorgt het o.a. de salarisadministratie en heeft het 
vanwege hun expertise een adviserende rol op de uitvoering van diverse financiële zaken. Gerard He-
ijthuisen verricht als penningmeester het voorwerk voor de begroting en voert de financiële admi-
nistratie. Na afloop van het jaarcontract van de financieel administratief medewerkster (augustus 
2012) heeft hij deze taken op zich genomen, zodat het bestuur zich zorgvuldig kan beraden op welke 
wijze de vrijgekomen functie op een zo goed mogelijke wijze kan worden ingevuld. 
 
Ten tweede is het bestuur ter oren gekomen dat de federatieve selectiewedstrijden niet door zouden 
gaan. Voorzitter Wilken geeft aan dat ook deze geruchten volledig uit de lucht zijn gegrepen. Het is 
achterklap die nergens op is gebaseerd aangezien hierover geen enkele berichtgeving naar de leden 
heeft plaatsgevonden, noch via correspondente per post, noch via de mail, noch via een bericht op de 
federatieve website. De leden van de Projectgroep Wedstrijden zullen er zonder enige twijfel voor 
zorgen dat de wedstrijden als vanouds op een keurige manier zullen verlopen. De voorbereidingen op 
het nieuwe wedstrijdseizoen zijn dan ook in volle gang. 
 
Voorzitter Theo Wilken licht toe dat er na de AV van 23 november 2012 helaas een stroom correspon-
dentie op gang is gekomen door een gering aantal aangesloten leden die zich de Verenigde Groep 
Hengelsport Vrienden noemt. Formeel bestaat deze vereniging niet, doch zij neemt kansen waar en 
probeert Sportvisserij Limburg, haar bestuursleden en ook haar medewerkers in een kwaad daglicht te 
stellen. Het is niet het doel van deze vergadering om al deze correspondentie die behoorlijk wat aan-
tijgingen jegens de federatie bevat, te behandelen. Om echter een indruk te geven van de beschadi-
gende toon waarop deze correspondentie is gevoerd, wil de voorzitter één kopie van een mailbericht 
zoals dat door de heer Logtens als antwoord op een schrijven van een ambtenaar van de gemeente 
Venlo aan deze gemeente is verstuurd, onder de aandacht brengen. In deze mail worden volstrekte 
onwaarheden verkondigd alsmede wordt er openlijk kritiek geleverd op o.a. het bureau van SL. Dit is 
volgens voorzitter Wilken een zeer kwalijke zaak. Mochten er aangesloten verenigingen zijn die de 
behoefte hebben om het functioneren van de medewerkers aan de kaak te stellen, dan kunnen zij hun 
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mening via het bestuur van SL ventileren, doch nimmer overlegpartners van de federatie en andere 
externen hierin betrekken. Het bestuur van SL heeft de heer Logtens reeds in een eerder stadium ver-
zocht prudent met correspondentie om te gaan. Hieraan is klaarblijkelijk geen gehoor gegeven. Voor-
zitter Wilken geeft aan dat het vorenstaande voor het bestuur van SL volstrekt onacceptabel is, de 
heer Logtens wordt dan ook met klem verzocht om zijn schrifturen te herroepen en zijn excuses hier-
voor aan te bieden, zo gaat men bij verenigingen niet met elkaar om. Het bestuur is verantwoordelijk 
voor de federatie en kan zich verantwoorden naar de aangesloten leden als naar externe instanties. 
Personeel daarentegen kan zich niet verdedigen. Beseffende welke impact en hoeveel tijd deze acties 
van brieven, mails, aantijgingen etc. de afgelopen 6 maanden hebben gekost en welke uitdagingen er 
liggen voor de sportvisserij in het algemeen en de federatie in het bijzonder, kan men niet anders dan 
concluderen dat de tijd en energie op een veel betere wijze kan worden besteed. De voorzitter roept 
mede namens de andere bestuursleden de aangesloten verenigingen dan ook op eendrachtig samen 
te werken ten gunste van alle sportvissers 
 
De heer Logtens licht deze mailwisseling toe en geeft aan dat de Verenigde Groep Hengelsportvrien-
den niet aangesloten is bij Sportvisserij Limburg maar sinds jaar en dag een overeenkomst heeft met 
de gemeente Venlo. De portefeuillehouder waar deze Groep jarenlang contact mee had, heeft de zaak 
een jaar geleden overgedragen aan een andere ambtenaar. Om te voorkomen dat de betreffende 
ambtenaar bepaalde zaken zou vermengen, omdat hij in de betreffende materie niet goed is inge-
voerd, is het mailbericht door de heer Logtens opgesteld om diverse zaken te verduidelijken.  
 
De heer W. Opbroek van HSV ‘t Bliekske, Horst 
Spreekt zijn ongenoegen over diverse zaken uit. Hij heeft in de Extra AV d.d. 23 november 2012 ver-
zocht in de AV van mei op verzoek van het bestuur van HSV ’t Bliekske Horst het stemrecht per ver-
eniging op de agenda te plaatsen. HSV ’t Bliekske had in haar schrijven voorgesteld dat iedere vereni-
ging recht zou moeten hebben op één stem. Dit voorstel is binnen het bestuur van SL besproken. Als 
het bestuur gehoor had gegeven aan het verzoek dit op de agenda voor de AV te plaatsen, had dit 
betekend dat heden tijdens de AV een statutenwijziging zou moeten worden doorgevoerd. Omdat het 
stemrecht reeds in 2009 en 2010 uitgebreid is geëvalueerd met diverse verenigingen (binnen een 
werkgroep) is dit nu echter geen onderwerp dat aan de orde is gesteld. Het stemrecht is dan ook niet 
als agendapunt opgenomen. Dit is bij schrijven van 6 mei jl. aan HSV ’t Bliekske medegedeeld met de 
opmerking dat de heer Opbroek indien wenselijk het voorstel in de rondvraag aan de orde kan stellen. 
 
Op de bijeenkomst d.d. 21 februari jl. inzake visstandbeheer heeft voorzitter Wilken de woorden “no 
way” gebruikt. Deze woorden zijn bij een aantal leden in het verkeerde keelgat geschoten en worden 
als arrogant betiteld. 
 
Daarnaast geeft de heer Opbroek aan dat ’t Bliekske Horst tezamen met 3 andere verenigingen begin 
april om inzage in de financiële boekhouding van SL heeft verzocht. Het antwoord d.d. 6 mei jl. van 
het bestuur van SL wordt door deze verenigingen nu afgewezen. 
 
Tot slot  wordt opgemerkt dat de heer Opbroek op het stembiljet heeft gezien dat ’t Bliekske Horst 4 
stemmen heeft i.p.v. 5. Volgens de heer Opbroek is dit onjuist en zijn de jeugdvergunningen niet 
meegeteld. 
 
Voorzitter Wilken geeft zijn interpretatie van de door hem gebruikte woorden “no way” en legt uit dat 
deze uitspraak door de paar leden die zich hieraan ergeren, verkeerd is geïnterpreteerd.  
 
Door voorzitter Wilken wordt toegelicht dat in de statuten van de federatie een verdeling van stem-
men staat. Volgens opgave van Sportvisserij Nederland heeft HSV ’t Bliekske op 31 december 2012 
een aantal betalende leden van 348. Dit geeft recht op 4 stemmen en geen 5. Volgens de heer Log-
tens dient SL hier echter ook de Limburgvergunningen voor de jeugd bij op te tellen. Dit is echter niet 
het geval. Dit zijn losse weekvergunningen en die worden al sedert jaar en dag niet meegeteld bij het 
aantal leden voor vaststelling van het aantal stemmen. De opmerkingen van de heren Opbroek en 
Logtens worden echter meegenomen en zullen binnen het bestuur van de federatie aan de orde wor-
den gesteld. 
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Agendapunt 2: Presentielijst 
Voorzitter Theo Wilken vraagt of alle aanwezigen de presentielijst voor deze vergadering hebben ge-
tekend. Tijdens deze vergadering zijn vertegenwoordigers van 64 hengelsportverenigingen (HSV’n) 
aanwezig of namens andere hengelsportverenigingen gemachtigd die een totaal aantal van 201 
stemmen vertegenwoordigen.  
Vooraf hebben 7 verenigingen aangegeven verhinderd te zijn de vergadering bij te wonen. 
Voorzitter Wilken vraagt of eenieder kan instemmen met de agenda. 
 
De heer H. Logtens van HSV De Goede Hoop, Blerick 
Geeft aan dat volgens hem de volgende punten op de agenda hadden moeten staan: 

- Afscheidsrooster Arbitragecommissie; 
- Wijziging van het Huishoudelijk Reglement i.v.m. met het opnemen van de Maasplassenver-

gunning in de Gezamenlijke Lijst van Nederlandse Viswateren; 
 
De heer W. Geilen van HSV De Swalm, Swalmen 
Vult aan dat het instellen van een kascontrolecommissie eveneens niet op de agenda had mogen ont-
breken. Voorzitter Wilken licht toe dat hiertoe tot tweemaal toe door de heer Geilen een afspraak is 
afgezegd. Vervolgens heeft voorzitter Wilken de heer Geilen per mail verzocht contact met hem op te 
nemen om een nieuwe afspraak te maken. De heer Geilen geeft aan dat dit niet ter zake doet, omdat 
is toegezegd dat het als agendapunt voor de AV zou worden opgenomen. Volgens voorzitter Wilken 
heeft het geen zin dit op een agenda te plaatsen alvorens een onderwerp goed is doorgenomen met 
betrokkenen. De voorzitter geeft aan dat wat hem betreft nog steeds de afspraak staat hierover met 
elkaar in gesprek te geraken. 
 
De heer W. Geilen van HSV De Swalm, Swalmen 
Merkt op dat hij in het verslag van deze vergadering opgenomen wil zien dat hij van mening is dat er 
volgens pagina 23 in de jaarrekening geen getekende accountantsverklaring is, enkel een samenstel-
lingsverklaring. 
 
De heer W. Leerentveld van HSV Ons Genoegen, Roermond 
Geeft aan een aantal kandidaten te missen bij de kandidaatstelling.  
Voorzitter Wilken geeft aan dat de kandidaatstelling van de heer Sevenich Sportvisserij Limburg niet 
heeft bereikt.   
 
Ten aanzien van de opmerking van de heer Logtens in verband met het ontbreken van het agenda-
punt inzake het wijzigen van het Huishoudelijk Reglement geeft voorzitter Wilken aan in de pauze 
graag bijgepraat te willen worden door hem om hier vervolgens na de pauze bij de leden op terug te 
komen. Hiermee wordt door de aanwezigen ingestemd. 
 
  
Agendapunt 3: concept verslag 14e Algemene Vergadering Sportvisserij Limburg d.d. 11 
mei 2012 
Het verslag van de 14e Algemene Vergadering komt paginagewijs aan de orde.  
 
De heer H. Logtens van HSV De Goede Hoop, Blerick  
Geeft aan enkele pencorrecties te hebben en dat “vice-voorzitter“ vervangen dient te worden door 
waarnemend voorzitter. Daarnaast wordt naar aanleiding van de eerste alinea op pagina 2 aangege-
ven dat bedragen van dat soort kaliber (€ 300.000,--) voorgelegd dienen te worden aan de Algemene 
Vergadering alvorens deze voor een langere periode op een depositorekening worden vastgelegd. 
Toegezegd wordt hier in de toekomst rekening mee te houden. 
Op pagina 6 wordt aangegeven dat het bestuur met J. Nelissen de afspraak heeft gemaakt dat het 
stuk Maas zoals J. Nelissen dit gehuurd had weer in de vergunning werd opgenomen en zodoende 
beschikbaar zou zijn voor iedere sportvisser. De heer Logtens geeft aan dat SL hiermee in de AV van 
2012 voor haar beurt heeft gepraat daar er in mei 2012 nog geen schriftelijke overeenstemming was. 
Voorzitter Wilken geeft aan dat J. Nelissen mondeling wel degelijk akkoord was met de overeenstem-
ming. Uiteindelijk heeft hij de overstemming pas eind december 2012 getekend. Als hij niet had gete-
kend, zou hij via de rechter aan zijn mondelinge overeenkomst zijn gehouden.   
 
Er zijn verder geen aan- of opmerkingen en het verslag wordt aldus vastgesteld en goedgekeurd met 
dank aan de samenstelster Patricia Mariën-Koelen. 
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Agendapunt 4: concept verslag extra Algemene Vergadering Sportvisserij Limburg d.d.  
23 november 2012 
Bestuurslid Reumkens vraagt als bestuurslid van HSV V.I.N. Nuth of hij de mogelijkheid tot toelichting 
krijgt. Voorzitter Wilken geeft echter aan dat hij in die hoedanigheid echter geen spreekrecht heeft, 
omdat hij volgens de gegevens van SL geen bestuurslid van HSV V.I.N. Nuth is hetgeen door de heer 
Reumkens wordt tegengesproken. De heer Vandewal, secretaris van HSV V.I.N. Nuth, geeft aan dat 
de heer Reumkens inderdaad bestuurslid is van deze vereniging en dat hij de functie van notulist in-
vult.  
 
De heer Reumkens van HSV V.I.N., Nuth 
Dankt de aanwezigen voor het in hem gestelde vertrouwen in de afgelopen periode. Daarnaast be-
dankt hij de mensen die hem hebben bijgestaan maar ook diegenen die constructief hebben meege-
dacht om de bestaande impasse te doorbreken. Hij spreekt zijn verbazing uit over het feit dat het be-
stuur hem na de stemming in november 2012 wederom heeft geschorst. Ook geeft de heer Reumkens 
aan zich kandidaat te hebben gesteld voor het bestuur van SL. Op de agenda is hier echter niets van 
terug te vinden. Hij verzoekt het bestuur van SL om een beargumenteerde reactie op dit punt en 
spreekt verder uit dat hij het wenselijk acht dat het bestuur in het belang van de organisatie zal terug-
treden. Het bestuur van SL geeft hieraan geen gehoor waarop de heer Reumkens tracht een motie 
van wantrouwen in te dienen. Hieraan wordt eveneens geen gehoor gegeven, de statuten van de fe-
deratie kennen geen motie van wantrouwen. De heer Vandewal van HSV V.I.N. geeft aan dat het be-
stuur van de vereniging afstand neemt van de uitspraken van de heer Reumkens. Laatstgenoemde 
heeft deze op persoonlijke titel uitgesproken en niet in naam van het bestuur van de vereniging.   
 
Het verslag van 23 november 2012 wordt aldus vastgesteld. 
 
 
Agendapunt 5: Jaarverslag 2012 Sportvisserij Limburg 
Het voorwoord (tot en met pagina 6) wordt voor kennisgeving aangenomen.  
Voorzitter Theo Wilken verzoekt de leden vervolgens paginagewijs melding te maken van eventuele 
opmerkingen. De pagina's 6 tot en met 24 komen alle aan de orde.  
Pagina 7: uitzoeken ledenaantallen in vergelijking met aantallen Bilthoven. 
Pagina 13: de genoemde Projectgroep Maasplassen is inmiddels opgeheven, omdat betreffende op-
dracht is afgerond. Er is echter een nieuwe projectgroep geïnstalleerd, omdat er nog vele uitdagingen 
het hoofd moeten worden geboden. Daarnaast is er ook een Projectgroep Grensmaas ingesteld. Voor 
wat betreft de Maas in het Noord-Limburgse roept de voorzitter geïnteresseerde bestuurders op zich 
voor de projectgroep aan te melden, omdat ook in het noorden van de provincie genoeg zaken liggen 
welke opgepakt dienen te worden. 
Pagina 17: reductie aalscholverpredatie:  
De heer H. van den Akker van HSV De Peel, Deurne 
Geeft aan dat men bij deze vereniging het project Peelscholver heeft opgepakt. Zij hebben de Cor-
moshop technisch zodanig gewijzigd dat er binnen het project peelscholver echter niet meer gespro-
ken dient te worden over de Cormoshop daar deze apparatuur nu ook onder een ander nummer is 
geregistreerd.   
 
Er zijn verder geen aandachtspunten door de leden opgemerkt. 
Het jaarverslag 2012 van Sportvisserij Limburg wordt met dank aan de samenstellers voor kennisge-
ving aangenomen. 
 
 
Agendapunt 6: Financiën Sportvisserij Limburg 
6a. Jaarrekening 2012 
Voorzitter Wilken licht toe dat de aangesloten besturen in tegenstelling tot andere jaren ditmaal een 
volledige jaarrekening met een toelichting hebben ontvangen. Eenieder heeft kunnen constateren dat 
SL het jaar positief heeft kunnen afsluiten. Om die reden zal later ter vergadering een aantal voorstel-
len aan de leden worden voorgelegd.  
 
 
 
 



 5 

De heer W. Geilen van HSV De Swalm, Swalmen 
- Vooruitbetaling Timmermans: normaliter wordt bij een vooruitbetaling de contante waarde 

genomen. Hieruit kan dus worden geconcludeerd dat de heer Timmermans bewust een voor-
deel heeft gekregen. 

- Bestuursvergoeding: “wordt er gebruik gemaakt van de vrijwilligersregeling?” Antwoord voor-
zitter Wilken: “ja”. Op de vraag van de heer Geilen of dit het maximale bedrag betreft, geeft 
de voorzitter bevestigend antwoord. Daarnaast wordt aan de bestuursleden een reiskosten-
vergoeding verstrekt, op basis van gereden en gedeclareerde kilometers. Daarnaast ontvan-
gen de DB-leden een maandelijkse vergoeding voor onkosten. Volgens de heer Geilen is dit 
conform de fiscale wetgeving niet toegestaan, omdat men òf de vrijwilligersregeling dient te 
volgen òf een vergoeding van gemaakte kosten maar van beide mag geen sprake zijn.  

 
De heer L. Timmermans van HSV De Ruisvoorn, Kessel 
Licht toe dat hij de persoon in kwestie is die ter sprake kwam n.a.v. de vooruitbetaling van de huur. 
Meerdere jaren geleden is de heer Timmermans samen met een afvaardiging van het bestuur en Marc 
Budé naar de eigenaar van het betreffende visrecht gegaan om dit visrecht te verwerven. De federatie 
heeft destijds berekend dat dit stuk een waarde van € 9.000,-- zou vertegenwoordigen bij verkoop. 
De eigenaar wilde enkel aan familie verkopen. Het bedrag dat de heer Timmermans nu 20 jaar lang 
aan de eigenaar moet betalen, is door de federatie aan de heer Timmermans uitbetaald. De heer 
Timmermans licht toe dat hij hiervan absoluut geen voordeel heeft. Hij maakt tevens van de mogelijk-
heid gebruik om een pluim te geven aan het bestuur van de federatie, om hetgeen zij heeft weten te 
bereiken bij J. Nelissen waardoor nu vele sportvissers weer in de gelegenheid worden gesteld op het 
betreffende stuk de visserijsport uit te oefenen. 
 
De heer H. Logtens van HSV De Goede Hoop, Blerick 
Merkt over pagina 19 van de jaarrekening op dat daar i.p.v. vereniging het woord “stichting” is ge-
bruikt. Deze omissie zal aan de accountant worden doorgegeven. 
 
Over pagina 20 onder het hoofdstuk organisatiekosten wil de heer Logtens weten of het genoemde 
bedrag onder financiële administratie de gelden zijn welke de penningmeester ontvangt voor het ver-
richten van diverse financiële taken. Voorzitter Wilken beaamt dit. Als antwoord op de vraag waarom 
het in de begroting lijkt alsof de penningmeester zijn werkzaamheden zal blijven voortzetten, licht 
voorzitter Wilken toe als bestuur de afspraak te hebben gemaakt geen veranderingen te zullen doen 
ten aanzien van de financiële administratie zolang het bestuur geen zekerheid heeft over het verder 
functioneren van dit bestuur en de kwestie met de secretaris. Daarnaast is tevens afgesproken ook in 
de personele bezetting geen veranderingen aan te brengen alvorens er meer duidelijkheid over de 
bestuurlijke situatie bestaat. Dit heeft als belangrijkste reden dat het zittende bestuur een eventueel 
nieuw te vormen bestuur niet voor de voeten wil lopen met veranderingen en beslissingen dien aan-
gaande. Indien stemming vandaag uitwijst dat het merendeel van de aangesloten verenigingen achter 
het huidige bestuur staat, wordt op korte termijn gestreefd naar een voltallig bestuur dat meer dan 
voldoende vaardig is met bestuursleden die projecten kunnen aansturen en dan wordt tevens bekeken 
hoe de financiële administratie op goede wijze kan worden ingevuld. Dit laatste is uiteraard het meest 
praktisch met ingang van 1 januari, het verdient niet de voorkeur in een lopend boekjaar zaken over 
te dragen. 
 
Na de toelichting van de voorzitter en de beantwoording van de bovengenoemde vragen c.q. opmer-
kingen wordt de jaarrekening 2012 door de aanwezigen vastgesteld. Daarmee wordt tevens vastge-
steld dat het bestuur van SL decharge wordt verleend over het gevoerde financiële beheer en beleid 
2012. 
 
6b. Begroting 2013 
Voorzitter Wilken licht de begroting toe en geeft daarbij aan dat de begroting van vorig jaar en de 
jaarrekening over 2012 als leidraad gelden voor de begroting 2013.  
 
De heer W. Geilen van HSV De Swalm, Swalmen 
Geeft aan dat hem de flinke stijging in het bedrag voor de weekvergunningen opviel. Vorig jaar be-
droeg dit € 14.000,00 tegenover € 26.000,00 terwijl het verkochte aantal juist zal afnemen door in-
breng van de Maasplassenvergunning in de Gezamenlijke Lijst van Viswateren. Voorzitter Wilken geeft 
aan dat de prijzen van de vergunningen van € 6,00 naar € 10,00 zijn gestegen. Hieraan houdt de fe-
deratie € 8,00 over t.o.v. € 5,00 in voorgaande jaren. Penningmeester Heijthuisen geeft aan dat naar 
verwachting de totale afname over 2013 beduidend minder zal zijn. Daarbij komt wel dat de op-
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brengst van de Nachtvispas en de Derdehengelpas flink zijn gestegen. 
 
De voorzitter stelt vast dat de vergadering instemt met de begroting 2013. 
 
 
6c. Vaststellen subsidieregeling, jaar 2013, uitzet kweekvis 
 
De heer W. Opbroek van HSV ’t Bliekske, Horst 
Geeft aan het belangrijk te vinden dat er kweekvis gesubsidieerd wordt. Er werd de afgelopen jaren 
steeds gewerkt volgens het principe “wie het eerst komt, wie het eerst maalt”. Doordat er telkens 
maar een bepaald aantal kilo’s aan kweekvis voorhanden is, wordt een aantal verenigingen teleurge-
steld. Waarom wordt het aantal kilo’s vis niet gewoon evenredig verdeeld onder alle aanvragers? Ie-
dereen heeft hier toch net zoveel recht op? Nu krijgen de eerste aanvragers alles en de rest blijft met 
lege handen achter. 
Voorzitter Wilken geeft aan dat hierover contact met Sportvisserij Nederland wordt opgenomen om te 
bezien hoe dit op een eerlijker wijze kan worden aangepakt.  
 
De vergadering stemt in met de voorgestelde Subsidieregeling inzake uitzet kweekvis. 
 
 
6d. Vaststellen subsidieregeling aangesloten verenigingen voor verbetering 
      sportvisserijmogelijkheden 
 
Voorzitter Wilken licht toe dat er in het begin van de vergadering door de heer Opbroek reeds aan 
deze regeling werd gerefereerd, omdat laatstgenoemde zich afvroeg waarom in het voorstel HSV ’t 
Bliekske niet is genoemd als aanleiding. De voorzitter licht toe dat bij het opstellen van deze subsidie-
regeling niet expliciet aan HSV ’t Bliekske is gedacht, omdat de concept regeling er reeds lag voordat 
deze vereniging de aanvraag voor de realisatie van de vissteiger bij de federatie indiende.  
 
De heer Opbroek van HSV ’t Bliekske, Horst 
Geeft aan ook geen moeite te hebben met het voorstel maar dat hij als voorzitter van HSV ’t Bliekske, 
Horst met de voorzitter en de penningmeester van SL in het Parkhotel Horst heeft overlegd over o.a. 
de nieuwe vissteiger en hij destijds heeft voorgesteld een regeling voor alle aangesloten verenigingen 
in Limburg te maken die bepaalde projecten willen opstarten waaruit een stukje van de gelden die alle 
verenigingen samen bij elkaar brengen naar die verenigingen zouden kunnen vloeien. Hij betreurt het 
dat zijn vereniging vervolgens in het voorstel nergens wordt genoemd en stoort zich aan de bewoor-
dingen in de brief welke hij in mei jl. ontving. Voorzitter Wilken licht toe dat hij hierover na afloop van 
de vergadering graag met de heer Opbroek van gedachten wil wisselen, omdat hetgeen hij in het 
schrijven heeft getracht uit te leggen, nu niet op de juiste wijze wordt geïnterpreteerd.     
 
De heer Logtens van HSV De Goede Hoop, Blerick 
Een dergelijke regeling is vaak redelijk arbitrair en in de praktijk kunnen er dan vaak wat probleem-
pjes naar voren komen welke ad hoc opgelost dienen te worden. Om dit voor te zijn, stelt de heer 
Logtens voor om in overweging te nemen het genoemde bedrag onder artikel 3 aan te passen van 
 € 2.000,00 naar € 1.000,00, omdat er nogal wat verenigingen met minder dan 50 leden zijn. Deze 
verenigingen wordt het op deze wijze wat makkelijker gemaakt om ook een beroep op de regeling te 
kunnen doen. Daarnaast wordt in artikel 5 genoemd dat het inkijken van de financiële boekhouding 
van de afgelopen 5 jaar een onderdeel is van de procedure. Volgens de heer Logtens lijkt een periode 
van 3 jaar terugkijken ook een redelijke termijn om zaken inzichtelijk te krijgen. Verder wordt er in 
artikel 6 gesproken over het eenmaal per 5 jaar aanspraak kunnen maken op deze regeling. Volgens 
de heer Logtens dient er niet te strikt gevolg te worden gegeven aan deze termijn, er kan namelijk 
altijd een calamiteit plaatsvinden waardoor een vereniging alle hulp hard nodig kan hebben. 
 
De heer D. Lemmens van HSV De Geul, Geulle  
Wellicht is het goed om te overwegen in deze regeling niet enkel hengelsportverenigingen mee te 
nemen maar ook samenwerkingsverbanden zoals bijvoorbeeld de VBC’s welke in steeds grotere getale 
zullen ontstaan. 
 
 
 
 



 7 

De heer P. Wagemans van HSV De Snoek Susteren 
Wil graag wat meer duidelijkheid hebben over wat er onder een samenwerkingsverband wordt ver-
staan. Voorzitter Wilken geeft aan dat het hier in het bijzonder om VBC’s gaat.  
 
De heer G. van der Nat van HSV Heksenberg, Heerlen 
Vraagt of zo’n VBC als lid is aangesloten bij de federatie. Dit is niet het geval. Een aangesloten vereni-
ging kan echter een project vanuit de VBC aanvragen. Hier zal juridisch goed naar worden gekeken 
hoe dit in de regeling kan worden opgenomen. De vergadering gaat ermee akkoord dat er in een 
aangepaste regeling een aanvullende passage over de VBC’s wordt opgenomen. 
 
Voorzitter Wilken komt terug op de door de heer Logtens aangehaalde termijnverlaging van 5 naar 3 
jaar. Geen van de aanwezigen heeft hiertegen bezwaar. In de voorwaarden van de regeling wordt dit 
aangepast. Ook tegen het verlagen van het bedrag van € 2.000,00 naar € 1.000,00 heeft niemand 
bezwaar. Dit wordt eveneens in de voorwaarden aangepast. 
 
De vergadering stemt vervolgens in met de Subsidieregeling voor verbetering sportvisserijmogelijkhe-
den. 
 
6e. Vaststellen Waarderingsprijs Sportvisserij Limburg voor buitengewone hengelsport- 
      activiteiten 
 
Het voorstel voor de Waarderingsprijs voor buitengewone hengelsportactiviteiten wordt vastgesteld. 
 
De heer W. Opbroek van HSV ’t Bliekske, Horst 
Stelt voor om een commissie van 3 personen te benoemen die zich samen met het bestuur over de 
aanvragen buigt. Dit zou het meest democratisch zijn. Voorzitter Wilken geeft aan dat het bestuur hier 
ook aan heeft gedacht maar tot de conclusie kwam dat het bestuur ook democratisch is gekozen en 
op die wijze haar beslissingen neemt.  
 
 
Agendapunt 7: Samenstelling bestuur Sportvisserij Limburg 
7a. Toelichting door de heer J. Jörissen, voorzitter Arbitragecommisie 
 
Alvorens met agendapunt 7 verder te gaan, licht voorzitter Wilken toe waarom bestuurslid Dieter 
Breuer niet aan de bestuurstafel zit maar in de zaal. Dit is om puur praktische redenen, omdat Dieter 
Breuer naar bestuurslid van SL ook bestuurslid van HSV De Karper, Voerendaal is.  
 
De heer J. Jörissen, voorzitter van de Arbitragecommissie, wordt door voorzitter Wilken uitgenodigd 
achter de bestuurstafel plaats te nemen om verslag uit te brengen van de werkzaamheden van de 
commissie gedurende het afgelopen half jaar naar aanleiding van de bestuurlijke situatie welke is ont-
staan na 23 november 2012. De heer Jörissen houdt namens de Arbitragecommissie een overtuigend 
betoog. Met uiterste nauwkeurigheid zijn alle betrokkenen diverse malen door de commissie gehoord 
en alle bestuursverslagen en relevante stukken zijn doorgenomen. Ook is er gezamenlijk met de heer 
Reumkens diverse keren door de commissie en het bestuur gepraat. De heer Reumkens heeft in elke 
overlegvorm benadrukt bij zijn standpunt te blijven en niet uit het bestuur te vertrekken alvorens de 
aangesloten leden hiertoe opnieuw een uitspraak hebben gedaan. De heer Jörissen sluit zijn redevoe-
ring af met de nadrukkelijke woorden dat het belang van de sportvisserij te allen tijde voorop dient te 
staan.  
 
De heer Jörissen besluit zijn toespraak met een persoonlijke toelichting en neemt onder applaus weer 
plaats in de zaal.    
 
Voorzitter Wilken dankt de Arbitragecommissie voor haar werkzaamheden en de heer Jörissen in het 
bijzonder. Tevens geeft de voorzitter aan evenals de overige bestuursleden de puntjes van kritiek 
welke door de heer Jörissen aan het adres van het bestuur zijn geuit serieus te nemen en hiermee 
zeker aan de slag te gaan. Tot slot spreekt de voorzitter de hoop uit dat de brug die de heer Jörissen 
heeft geslagen in alle contreien van de provincie aankomt en dat we onze verschillen mogen bijleg-
gen. Alleen dan kan de organisatie in het belang van alle sportvissers weer vooruit. 
De volledige toespraak van de heer Jörissen wordt als bijlage bij dit verslag gevoegd. 
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7b. Rooster van aftreden bestuursleden Sportvisserij Limburg 
 
Volgens het rooster van aftreden is de heer A. Reumkens aftredend. Het bestuur stelt voor dit rooster 
vast te stellen. De heer Reumkens is formeel conform de statuten aftredend. Hij stelt zich herkiesbaar 
maar het bestuur maakt gebruik van haar bevoegdheid om de heer Reumkens niet herkiesbaar te 
stellen. Dit houdt in dat als de vergadering akkoord gaat met het vaststellen van dit rooster van aftre-
den de heer Reumkens aan het eind van deze AV geen bestuurslid van SL meer is. De statuten geven 
echter de mogelijkheid dat 3 verenigingen gerechtigd zijn om staande de vergadering de heer Reum-
kens als bestuurslid voor te stellen. Van deze mogelijkheid wordt door HSV De Swalm, Swalmen, HSV 
Ons Genoegen, Roermond en HSV ’t Bliekske, Horst gebruik gemaakt en door middel van handopste-
king wordt dit door de betreffende bestuursleden aan het bestuur kenbaar gemaakt. Na afhandeling 
van agendapunt 7c wordt dit als agendapunt aan de agenda toegevoegd waarna het voorstel ter 
stemming aan de leden wordt voorgelegd. De stembriefjes hiertoe worden onder het betreffende 
agendapunt aan de leden uitgereikt. 
  
7c. Benoeming van een nieuw bestuurslid 
 
De heer M.J.W. (Theo) Hendriks van HSV ’t Alvertje Oostrum wordt door het bestuur voorgedragen 
voor een bestuursfunctie. Alvorens dit aan de leden voor te leggen, melden zich enkele sprekers aan 
de microfoon. 
 
De heer G. van der Nat, HSV Heksenberg, Heerlen 
Heeft zichzelf evenals enkele anderen aangemeld als bestuurslid. Deze namen ontbreken echter op de 
agenda.  
Voorzitter Wilken licht toe dat er een omissie is ten opzichte van het aantal bestuursleden dat op de 
agenda wordt vermeld. De kandidaatstellingen zijn echter te laat ontvangen. 

- De heer G. van der Nat, HSV Heksenberg, Heerlen (kandidaatstelling is 10 dagen te laat door 
SL ontvangen) 

- De heer H. Logtens, HSV De Goede Hoop, Blerick (heeft zich voor 2 functies aangemeld, (als 
bestuurslid en als secretaris van het bestuur) 

- De heer W. Leerentveld, HSV Ons Genoegen, Roermond 
- De heer F. Laugs, HSV De Swalm, Swalmen 
- De heer W. Opbroek, HSV ’t Bliekske, Horst 
- Tot slot is gemeld dat de heer E. Sevenich van HSV Ons Genoegen, Roermond zich zou heb-

ben aangemeld. Tot op heden heeft het bestuur echter geen kandidaatstelling van de heer 
Sevenich ontvangen. Toch werd de naam van de heer Sevenich in de later opgevoerde cor-
respondentie met de Groep Verenigde Hengelsportvrienden steeds als kandidaat genoemd.  

 
De heer W. Leerentveld, HSV Ons Genoegen, Roermond 
Licht toe dat de heer Sevenich zich inderdaad niet als kandidaat beschikbaar heeft gesteld. De 
heer Leerentveld stelt de vraag waarom het bestuur de aanmeldingen van bovengenoemde kan-
didaten welke één dag te laat zijn ingediend, naast zich neerlegt terwijl men zo naarstig op zoek is 
naar bestuursleden. Voorzitter Wilken licht toe dat dit apert onjuist is. De datum van de indiening 
van de kandidaatstellingen is volstrekt niet gebruikt als wegingscriterium. Dit is ook nergens terug 
te lezen in de correspondentie die hierover met bovengenoemde heren is gevoerd. Echter, het be-
stuur heeft deze heren verzocht om de omissie die in alle aanmeldingen zit, aan te vullen met de 
gevraagde gegevens conform de statuten.  

Dit betreft: 
a. het aangeven van een motivatie waarom men graag bestuurslid wil worden; 
b. aangeven voor welke functie binnen het bestuur men opteert; 
c. men dient zich door 3 verenigingen te kandideren. 

  Er is echter van geen van bovengenoemde personen een aanvulling op de kandidaatstelling  
 ontvangen.  
 
De heer W. Opbroek, HSV ’t Bliekske, Horst 
Geeft aan het onredelijk te vinden dat er een aanvulling op zijn CV is gevraagd, omdat volgens de 
heer Opbroek in de kandidaatstelling genoeg naar voren is gekomen wat hij voor de sportvisserij heeft 
gedaan. Voorzitter Wilken licht toe dat er meer zaken waren waaraan het de kandidaatstellingen ont-
brak en dat het bestuur in de extra AV d.d. 23 november jl. verzocht is voortaan kritischer om te gaan 
met het toelaten van nieuwe bestuursleden. Dit houdt in dat selectieprocedures met de grootste zorg-
vuldigheid en conform hetgeen in de statuten staat, worden gevolgd. 
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Voorzitter Wilken vraagt de vergadering vervolgens of zij behoefte hebben de verkiezing van de heer 
Hendriks schriftelijk in stemming te brengen. Een aantal leden geeft aan inderdaad een schriftelijke 
stemming te wensen. 
Er worden 3 personen aangewezen uit zowel Noord- Midden- als Zuid-Limburg die tezamen de stem-
telcommissie vormen. Verzocht wordt op stembriefje A aan te geven of men voor of tegen de kandi-
datuur van de heer Hendriks is. 
 
De stemming wijst uit dat er 40 stemmen tegen zijn maar dat de heer Hendriks met 160 stemmen 
voor gekozen is tot bestuurslid van de federatie. Één stem is ongeldig verklaard. De heer Hendriks 
wordt onder applaus door de voorzitter gefeliciteerd en neemt plaats achter de bestuurstafel. 
 
 
7d. Benoeming van bestuurslid de heer A. Reumkens 
Alvorens naar dit agendapunt over te gaan, deelt de voorzitter mede dat zojuist tijdens de pauze 
daadwerkelijk een brug tussen de diverse partijen is geslagen. In een kort overleg met de reeds onder 
7c genoemde kandidaten is met de heren afgesproken dat de ingediende kandidaatstellingen door het 
bestuur daadwerkelijk als aanmelding worden gezien, deze worden ook als zodanig behandeld. De 
heren zullen op korte termijn individueel worden uitgenodigd voor een gesprek waarin de mogelijkhe-
den worden besproken en op basis daarvan kunnen beide partijen beslissen of zij als kandidaat be-
stuurslid kunnen en willen acteren. Indien dat positief tot uitdrukking komt, zal het bestuur de heren 
op de eerstvolgende AV als bestuurslid voordragen waarna de vergadering hierover haar stem kan 
uitbrengen.  
 
De heer W. Leerentveld van HSV Ons Genoegen, Roermond 
Geeft aan dat het vorenstaande door voorzitter Wilken correct is verwoord maar dat genoemde per-
sonen het eerste gesprek echter graag gezamenlijk willen aangaan alvorens de individuele gesprekken 
met het bestuur plaatsvinden. 
 
Partijen geven aan content te zijn met deze brug en onder applaus wordt dit nogmaals kracht bijge-
zet. 
 
Vervolgens wordt de benoeming van de heer A. Reumkens in stemming gebracht waarbij het bestuur, 
gelet op de ontstane situatie en de impasse waarin het bestuur hierdoor is geraakt, adviseert de heer 
Reumkens niet te benoemen.  
 
In totaal worden er 192 stemmen uitgebracht. Een vereniging heeft niet aan de stemming deelgeno-
men. Alle stemmen zijn geldig uitgebracht. Vóór benoeming van de heer Reumkens zijn door de stem-
telcommissie 47 stemmen geteld en tegen benoeming zijn 145 stemmen geteld. Vorenstaande houdt 
in dat afscheid van de heer Reumkens als bestuurslid van SL wordt genomen. Voorzitter Wilken tekent 
hier bij aan dat er op korte termijn op een gepaste wijze afscheid van de heer Reumkens wordt ge-
nomen, mits laatstgenoemde hier zelf ook prijst op stelt. 
 
De heer Reumkens bedankt de aanwezigen voor hun steun en het vertrouwen in de achterliggende 
periode en wenst eenieder veel succes en wijsheid toe. 
Tot slot meldt de heer Reumkens dat hij conform afspraak tevens zal aftreden als bestuurslid van de 
landelijke organisatie, omdat dit bestuurslidmaatschap inherent aan een bestuursfunctie binnen de 
federatie is. De heer Reumkens sluit zijn dankwoord onder applaus van de aanwezigen af. 
 
 
Agendapunt 8: Digitaal versturen van correspondentie aan aangesloten leden m.i.v. 1 ja-
nuari 2015 (peiling van meningen) 
Met welbevinden van de aanwezige leden wordt gelet op de tijd besloten dit agendapunt niet tijdens 
deze AV te behandelen. Tijdens de regiobijeenkomsten in het najaar wordt op dit agendapunt terug-
gekomen. 
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Agendapunt 9: Mededelingen 
Voorzitter Wilken licht toe dat HSV ’t Bliekske op de Nationale Hengelsportdag d.d. 25 mei a.s. een 
bijzondere festiviteit te vieren heeft. De vereniging opent op deze zaterdag hun nieuwe jeugd- en 
mindervalidensteiger waarmee HSV ’t Bliekske alvast van harte wordt gefeliciteerd. Ook alle andere 
verenigingen wordt veel succes bij eventueel georganiseerde activiteiten op deze Nationale Hengel-
sportdag gewenst. 
 
Tevens vraagt de voorzitter aandacht voor het zalmenproject Roer. Dit project waarvan de heer  
T. Belgers voorzitter is, is genomineerd voor de Pluk van de Pettefletprijs, een initiatief van de VARA. 
Op de websites van zowel Sportvisserij Limburg als Sportvisserij Nederland is hierover meer te lezen. 
U kunt uw stem op dit bijzondere project uitbrengen via de link in de artikelen op bovengenoemde 
websites.      
 
 
Agendapunt 10: Rondvraag 
De heer W. Opbroek, HSV ‘t Bliekske, Horst 
Dankt de heer Reumkens voor de prettige samenwerking gedurende de afgelopen jaren. 
Maakt van de mogelijkheid gebruik om ook alle aanwezigen voor hun bijdragen van vanavond te be-
danken en spreekt de hoop uit dat aan de onder agendapunt 7d gemaakte afspraken uitvoering wordt 
gegeven.  
Wenst de heer Hendriks succes als bestuurslid van de federatie. 
 
De heer H. Logtens, HSV De Goede Hoop, Blerick 
Merkt op dat er op het aftreedrooster staat vermeld dat de heer T. Killaars op 27 mei 2011 aftredend 
was. Er staat echter niet op dit rooster vermeld dat de heer A. Reumkens per die datum als secretaris 
benoemd is. Voorzitter Wilken zegt toe dit te zullen corrigeren. 
 
De heer P. Van de Wal, HSV V.I.N., Nuth 
Geeft aan dat er op zeer eenvoudige wijze invulling kan worden gegeven aan het digitaal toesturen 
van correspondentie etc. en het vergaren van de benodigde mailadressen van de verenigingssecreta-
riaten. Voorzitter Wilken licht toe dat er toch enkele haken en ogen aan zitten. Er wordt vanuit gegaan 
dat elke vereniging met het oog op kostenbesparing door de federatie aan het digitaal ontvangen van 
stukken wenst mee te werken. Dit vergt echter wel discipline van de verenigingen in het correct door-
geven van toekomstige wijzigingen in het secretariaatsadres. Daarnaast moet te allen tijde worden 
voorkomen dat verenigingen buiten de boot vallen in de informatievoorziening.  
 
 
Agendapunt 11: Sluiting door de voorzitter 
Voorzitter Wilken sluit de vergadering om 23.30 uur. 
Ter afronding bedankt de voorzitter de aanwezigen voor hun bezoek aan de vergadering en hun in-
breng. 
 
 
Roermond, 23 mei 2014 
 
de notuliste,   de voorzitter  
 
 
 
 
P. Mariën-Koelen  Th.J.M. Wilken 
 
 
 
 
 
Bijlage: weerwoord Jan Jörissen 
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Bijlage 
 
Dames en heren, 
 
Ik wil nog een woord tot jullie richten, niet als voorzitter van de arbitragecommissie, niet als spreek-
buis van het bestuur maar zuiver op persoonlijke titel. 
Ik heb inmiddels al zo’n dikke 50 jaar meegelopen in de georganiseerde sportvisserij: federatief, pro-
vinciaal en op landelijk niveau. 
Wat er in onze provincie na de extra ledenvergadering van november 2012 is gebeurd, heeft mij ver-
baasd maar nog meer verbijsterd! 
E-mails vliegen door de provincie met een inhoud alsof wij achter een terroristische bende aanzitten. 

• Dre Reumkens wordt in een martelaarsrol gemanipuleerd (het gedoe omtrent de schorsing 
…). Persoonlijk heb ik niets tegen Dre. Hij heeft als secretaris slecht gefunctioneerd en daar 
blijf ik bij! 

• Het bijwerken van de financiële administratie door de penningmeester, Gerard Heijthuisen, 
verdient naar mijn mening geen schoonheidsprijs. Ik heb daar ook wel op gewezen tijdens 
van onze gesprekken met het bestuur. Van de andere kant merk ik op dat de penningmees-
ter voor een financiële vergoeding de reputatie van zijn bedrijf niet op het spel zal zetten. 
Bovendien krijgt u een financieel verslag evenals een accountantsverslag aangeboden, die u 
uitputtend kunt bestuderen en eventueel bespreken met de penningmeester. 

•  De voorzitter Theo Wilken wordt neergezet als een middeleeuws despoot die het volk onder-
drukt! 

Wat is hier in godsnaam aan de hand met die zogenaamde Groep Hengelsportvrienden Limburg: 
• Is het frustratie? 
• Is men uit op wraakneming? 
• Is het wantrouwen? 

In mijn hele sportvisserij carrière heb ik dit nog nooit meegemaakt! 
Ook toen werden bestuurders aan de kant gezet. Dat werd gedaan met goede argumenten en vervol-
gens was de zaak afgedaan! 
Ook toen hebben wij Poolse landdagen meegemaakt waarbij nog net niet de messen in tafel staken! 
Maar na afloop stonden de kemphanen wel samen een glas bier te drinken. En zo hoort het. 
 
Het gebeuren van de laatste maanden heeft mij ontzettend veel pijn gedaan. 
Als ik de agressieve taal lees waarmee de e-mails zijn opgesteld tegen het zittend bestuur, dan heb ik 
daar maar één opmerking over: Dit is Hengelsportvrienden onwaardig! Ik zou haast zeggen schaamte-
loos. Zo gaat men niet met elkaar om. 
De zogenaamde Verenigde Hengelsportvrienden Limburg moeten zich eindelijk eens realiseren dat de 
ALV de plaats is om met bezwaren te komen! Hier kunt u kenbaar maken waarin het bestuur is te kort 
geschoten en wat ze verkeerd hebben gedaan. Zijn uw argumenten reëel en steekhoudend dan zult u 
zeker gehoor vinden bij de vergadering! 
Oppositie is uitstekend. Dat houdt een bestuur alert. 
Tegengas geven vanuit de zaal heb ik altijd kunnen waarderen. Niets is immers vervelender dan een 
ALV waarbij de aanwezigen alles slikken dat zij door het bestuur krijgen voorgeschoteld. 
Als ik de hele zaak vanuit mijn standpunt kan beoordelen, verlaten straks twee tegengestelde groepen 
de zaal en dat is de doodsteek voor Sportvisserij Limburg! De wens die ik dan ook heb is dat na het 
einde van deze vergadering onze neuzen weer in dezelfde richting staan! 
Ik ga hierover niet in discussie. 
 
Dank u  
 


